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PRoroKóz xn 26/04
z nq\IEDZENIA KoMISil oSwt.arY, K(ILT(IRY,

ZDROWIA I OPIEKI SPOLECZI{EJ
W DNIU I0 listopodu 2004 roku.

Kornisja Oswiaty, Kultury, Zdrowia i Opieki Spolecznej rozpoczpla
posiedzenie o godzinie 13.30 w skladzie wg listy obecnoSci stanowi4cel

zalqcznrk do niniejszego protokoltl, wg nastqpuj4cego porz4dku:
l. Analiza materialów na sesjp.
2. Sprawy róZne.

Na wstgpie Przewodnicz4cy przywital wszystkich Radnycb, oraz przybylych na

posiedzenie goSci: Burmistrza J. Wo2niaka orazprzedstawicieli Cechu Rzemiosl

Róznych p. Borówkp ip. Zirnocha.

Na poczEtku posiedzenia Burmistrz poprosil Przewodnicz4cego o

Lrdzielenie glosu i wprowadzil autopoprawki do Projektu uchwaty nr. 12 dt-

Rocznego Programu Wspólpracy A mianowicie:
l. Nalezy zachowaó spójnoSó migdzy tytulem uchwaty a tytulem

programu, dlatego nale1y skreélió .,osobami prawnymi", ? w to

rniejsce wpisaé ,, podmiotami prowadz4cyrni dzialalnoÉó pozytku

publicznego i stowarzyszeniami jednostek samorz4du

terytorialnego na 2005 rok"
2. w zalqczniku, w $4 p. 2 wykreSlió ,,wspierana bgdzie realizacja

zadafi Grniny z zakresu" i wstawiÓ ,,okreSla sig jako priorytetowe

zadania z zal<resu"
3. g6 ma brzrnieó: ,,...w pierwszej kolejnoSci zadania okreSlone jako

priorytetowe i odbywa sig po przeprowadzeniu otwartego konkursu

ofert, chyba, ze przepisy odrgbne przewidujq inny tryb zlecania ,,
4. $9 ,, wykaz zadafipriorytetowych w roku 2005, o których rnowa $4

ustQp 2 nie stanowi jedynego kryterium wspólpracy...". W zdaniu

drugim wstawió przecinek rnigdzy ,,wiarygodnoSó organizacli" a ,.
zalolonych celów".

Nastppnie p. Zimoch przedstawil swoj4 opinig dotyczEcq projektu uchwaly.

Podkreslil, Le Ustawa, na której opiera siQ uchwala mówi o koniecznoSci

konsultowania sip z organizacjarni pozarzqdowymi ( a takiel wspÓlpracy nie

widaó). Dodal, 2e bardziej celowe jego zdaniern byloby napisaó w $5 ust. 2 p. b

zamiast ,, udzial", to ,, zapraszaftie". Radny A. Wójcik powiedzial, 2e roczny
plan, jak sama nazwa wskazuje, uchwalany jest corocznie, wigc Urzqd ma dtÉe



pole do popisu, 2eby nikogo nie pornin1é, ale co z tego wyniknie okahe sip w

praktyce. P. Borówka dodal, ze dopominaj4 sig, aby tszczególowiÓ Uchwalg,
poniewaz organizacje pozarzqdowe robi4 dobr4 robotp. Koúcz4c Bunnistrz
podsumow al, ze posprzeczali sip dla dobra sprawy, ale poprosil, by nie nakladaó

na Gminp obowi4zku, którego nie bgdzie mogla spelnió. Na zakoúczenie p.

Zimoch poprosil, aby zobowi4zaó pelnomocnika w Gminie do kontaktu z

organizacjami pozarzEdowymi. Pelnomocnik taki móglby rozpoczqc od

stworzenia listy organizacj i pozarzqdowych oraz od biez4cego ich informowania

w kwestiach dotycz4cych Gminy.

Przedstawiciele Cechu opuÉcili posiedzenie Kornisji.

Ad. l

Poz" 12.
Uchwala w sprawie uchwalenia rocznego progralnu wspólpracy Grniny

JQdrzeiów z organizacjami pozarz4dowymi, osobami prawnylxi i jednostkami

oigunitu"yjnymi, októrych mowa w art.3 ust. 2i3 ustawy zdnta 24 kwietnia

2003r. o dzialalnosci pozytku publicznego i wolontariacie na 2005 rok.

Kornisja stawia wniosek :

WNIOSEK I

,, Komisia wnioskuie o rozszerzenie Q4 o.2 z ,,Rocznego Programu

- promociu i organizacia wolonturiatu
Jednogloínie ZA

- rozwój przedsi7biorczoíci
Jednogloínie ZA

Poz 6
Sprawozd anie z pracy B urmistrza mi gdzy sesj ami.

Komisja uwag nie wniosla

Poz 8.
Uchwala w sprawie zmianw budZecie Miasta i Gminy Jgdrzejów na 2004 rok..

Radny A. Biaty poinfonnowal PrzewodniczEcego J. ZiEbiúskiego, który
jednocze$nie jest czlonkiem Kornisji Przeciwalkoholowej o daleko id4cym

wniosku radnego J. Kgdry ( dot. zlego wydatkowania pienigdzy) i poprosil, aby

Przewodnicz4cy sig do niego ustosunkowal. Przewodnicz4cy podkreélil, ze o

niczym takim nie jest mu wiadomo, poniewaZ Komisja ma charakter



opiniodaw czy, a o przeznaczeniu wigkszych kwot z Funduszu Alkoholowego

decyduje cala Rada.
Burmistrz zasugerowal zebtanytn, 2e poprzednie komisje stawialy wnioski

dotycz4ce przeniesienia kwoty z budowy chodnika na ogtodzenie boiska w

Skroniowie. Jednak Radni stwierdzili, 2e je$li nie dochodz4 do sktrtku

inwestycje ,,opozycyjne" to nie robi sip przesunigó. Ostatecznre wniosku nie

postawiono.
Komisja u\uag nie wniosla

Poz 9.
Uclrwala w sPrawie zaciqgniPcra
Ochrony Srodowiska i GosPodarki
inwestycji pn.,,Budowa kanalizacji
Jgdrzejowie".

polyczki z Wojewódzkiego Fundusztt

Wodnei w Kielcach na dofinansowanie
sanitarnej w ulicach Mieszka I i Dojazd w

Komisja uwag nie wniosla

Poz 10.
Uclrwala w sprawi e zmiany uchwaty nr XXIIV234|04 z dnia 26 sierpnia 2004r '

o wspóldzialániu , gminaini Spdziszów, Wodzislaw i Slupia J*drzejowska w

,p.Ñi. realizacji w-spólnych inwestycji komunalnych wspólfinansowanych z

Fundnszu,,SpójnoSci".
Komisja uwag nie wniosla

Poz I I.
Uchwala w sprawie wyta1enia zgody na nabycie nieruchornoSct na rzecz

Gminy JEdrzejów.
Komisja uwag nie wniosla

Poz, 13.
Uchwala w sprawie przyjEcia Planu Rozwoju Lokalnego Miasta i Grniny

Jgdrzejów.

Burrnistrz wyjaénil, 2e propozycje inwestycji zawarte w tyrn Planie nie sq

obligatoryjne, dlatego Komisja postawila wniosek:

WNIOSEK II

w Plunie
remontu Domu Kulturv w Jedrzeiowie"

Jednogloinie ZA



Komisja wigcej uwag nie wniosla

Ad. 2
a) Przewodniczqcy odczytal pismo z ZBM dotycz4ce umieszczenia

w porz4dku obrad sesji listopadowej punktu dot. zakladu.

Burmistrz wyja$nit, ze punkt ten zostanie przesunigty na miesi4c grudzieú.

Radny A. Wójcik podkreSlil, 2e nalely zastanowió siQ nad systemowym

rozwiqzaniern problemu i dawaniern pienigdzy ludziom bezpoSrednio przez

pomoc spoleczn4- poSrednio bylaby to pomoc dla zakladu.
b) Przéwodniczqcy odczTrtal Protokól na temat rnonitoringu miasta

Jpdrzejowa
c) Zapoznal zebranych z pismem zPrzedszkola nr. 1 dot. proéby o

dofinansowanie
d) Radna J. Szreniawa zapytala radn4 E. Ptasznik na temat

przebudowy kuchni na bibliotekg przy Lo w Jgdrzejowie.

Radla wyjaénila, 2e kuchnia byla juZ dawno zamknipta, gdy2 nie byla

rentowna." Istniej4ce puste pomieszczenia nale2y jak najlepiej

zagospodarowaó- bpdzie tam przeniesiona Biblioteka Pedago grazna,

która na pewno przyniesie dochody.
e) Przéwodnicz4cy odczytal pismo soltysa z Brynicy Suchej dot'

budowY drogi.

fl Pisrno paú Równickich dotycz4ce rozpatrzenia rnozllwoéci

pr ze dlu2enia üier Zaw Y .

przewodniczqcy zakoírczyl posiedzenie komisji o godz. 14.55

Protr¡kolowala:

-X\rpLyr¿ ctu,,¿ üw\¡-
Karina Mackiewicz

P rzewodni czqcy Kom i s1 i
Zdrowi a i /)pi eki SPoleczne.iOiwiat.v,

Jan Zigbiúski'


